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Številka: 031-0006/2022 

Datum: 24. 6. 2024 

 

 

Z A P I S N I K 
8. redne seje Sveta Krajevne skupnosti Krmelj, 

ki je bila v ponedeljek, 24. 6. 2024, ob 18. uri, v prostorih Kolonije, Krmelj 54 

 

Prisotni člani sveta: 

Klementina Žvar, Iztok Fister, Edvard Jankovič, Marta Karlič, Andrej Klenovšek, Matej Končina, 

Bojan Zorc. 

 

Odsotni:  

Andraž Zupančič opr., Primož Berk opr.  

Ostali prisotni: 

Marjetka Flisek, referentka za KS 

 

Lista prisotnosti je sestavni del zapisnika.  

 

Sejo vodi: Klementina Žvar, predsednica sveta KS Krmelj. 

 

 

 

Ad 1 

Ugotovitev sklepčnosti in potrditev dnevnega reda 

 

Ob začetku seje je bilo prisotnih 7 članov sveta KS Krmelj. Svet KS Krmelj je bil sklepčen.  

 

Predsedujoča pozdravi člane sveta, prebere predlog dnevnega reda in ga poda v razpravo ter 

potrditev.  

 

Predlog dnevnega reda: 
1.   Ugotovitev sklepčnosti in potrditev dnevnega reda,  
2.   Pregled in potrditev zapisnika 7. redne seje sveta z dne 1. 2. 2024, 
3.   Pregled in obravnava predloga sofinanciranja dejavnosti društev, ki delujejo na območju     
      KS Krmelj, 
4.   Tekoče aktivnosti, pregled vlog in dopisov, 
5.   Razno.  
 

Dopolnitev ni. Razprave ni.  

 

SKLEP: Svet Krajevne skupnosti Krmelj je sprejel predlagani dnevni red za 8. redno sejo 

Sveta Krajevne skupnosti Krmelj. 

Izid glasovanja: 7 za 0 proti (prisotnih 7). 

Sklep je sprejet. 
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Ad 2 

Pregled in potrditev zapisnika 7. redne seje sveta z dne 1. 2. 2024 

 

Zapisnik je sestavni del gradiva.  

 

Predsednica naredi povzetek razprave in sprejetih sklepov iz pretekle seje.  

Na pobudo Iztoka Fisterja je potrebno skomunicirati s podjetjem Komunala d.o.o. za ureditev 

podstavkov za zabojnike v Brezjah. Edvard Jankovič organizira komunikacijo za ureditev 4 

podstavkov za zabojnike pri gasilskem domu in postavitev zabojnikov pri gasilskem domu (sedaj 

so locirani na parkirišču). Marta Karlič opozori, da je potrebna postavitev zabojnika za mešane 

odpadke v Gabrijelah. Med razpravo je podana ugotovitev, da je zabojnik pri bajerju zaklenjen. 

Člani sveta menijo, da mora za odpadke ob bajerju poskrbeti Ribiška družina, saj se ukvarja s 

tržno dejavnostjo. Za mnenje in ustrezno rešitev se poda vprašanje pristojnim na podjetju 

Komunala Sevnica d.o.o. 

Požarni red za dvorano še ni realiziran. Ugotovljeno je, da Janez Strajnar še ni izdal računa za že 

opravljeno storitev. 

Za ureditev okolice blokov še ni bil prejet predračun ocenjene vrednosti del. Sestanek s stanovalci 

je bil izveden.  

Reskanje asfalta na nekaterih nevarnih območjih je realizirano. Andrej Klenovšek poda pobudo, 

da je potrebno reskanje asfalta še višje proti Hinjcam.  

Gradbeno dovoljenje za izgradnjo čistilne naprave je podaljšano.  

Pereča zadeva na območju Krmelja ostaja kurjenje odpadkov, ker povzroča nezadovoljstvo 

krajanov. Med člani sveta poteka razprava, ki menijo, da je legitimna rešitev s prijavo kršiteljev 

ustreznim inšpekcijskim službam.  

Glede ureditev tribun na igrišču so člani sveta mnenja, da mora projekt ostati v načrtu. Hitrejša 

ureditev bi bila možna z iskanjem sponzorjev.  

Na teniškem igrišču je potrebna sanacija razpoke in zamenjava stebra.  

 

 

SKLEP: Svet Krajevne skupnosti Krmelj je potrdil zapisnik 7. redne seje sveta z dne 

1.2.2024.  

Izid glasovanja: 7 za 0 proti (prisotnih 7). 

Sklep je sprejet. 

 

Ad3 

Pregled in obravnava predloga sofinanciranja dejavnosti društev,  
ki delujejo na območju KS Krmelj 

 

Predsednica pove, da so komisijo za pregled vlog sestavljali Matej Končina, Bojan Zorc in 
Klementina Žvar. Prejete so bile štiri vloge. Razdeljenih je bilo 1.950,00 EUR. Rezerviranih 
sredstev v finančnem načrtu za sofinanciranje društev je 2.300,00 EUR. Dve društvi, ki delujeta 
na območju KS Krmelj vlogi, nista oddali (Društvo izgnancev in Društvo Svoboda Krmelj). Po 
razpravi so se člani sveta strinjali, da se je znesek razdeljenih sredstev zmanjšal zaradi potrebe 
dodatnih sredstev na drugih postavkah finančnega načrta.  
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Predlagana razdelitev sredstev posameznim društvom: 
 

- Prostovoljno gasilsko društvo Krmelj      900,00 EUR 
- Športno društvo Krmelj       400,00 EUR 
- Društvo upokojencev Krmelj       300,00 EUR 
- Društvo prijateljev mladine Krmelj      350,00 EUR 

 
SKLEP: 
Svet KS Krmelj soglasno potrjuje predlagano razdelitev sredstev.    
Izid glasovanja: 7 za, 0 proti (prisotnih 7) 
Sklep je sprejet. 
 

 

Ad4 

Tekoče aktivnosti, pregled vlog in dopisov 

 

Predsednica članom sveta predstavi aktualno proračunsko kartico realizacije in predvidenih 

tekočih stroškov v tekočem proračunskem obdobju, stanje odprtih predobremenitev. Planira se 

izdelava požarnega reda in ureditev odra s tapisonom. Predsednica predlaga, da se OŠ Krmelj 

na podlagi prejete vloge donirajo sredstva v višini 100 EUR, ker so devetošolci očistili dve 

avtobusni postajališči.  

Za ostale potrebne ureditve (parkirišče in intervencijska pot, prestavitev jaška na igrišču, 

postavitev pitnika)  se za pomoč prosi strokovne službe Občine Sevnica. Potrebno je obžagati lipe 

in kostanje.  

 

SKLEP1: 
Svet KS Krmelj soglasno potrjuje ureditev odra s tapisonom z ocenjeno vrednostjo 930,00 

EUR. 

Izid glasovanja: 7 za 0 proti (prisotnih 7). 

Sklep je sprejet. 

 

SKLEP2: 
Svet KS Krmelj soglasno potrjuje donacijo OŠ Krmelj v višini 100,00 EUR. 

Izid glasovanja: 7 za 0 proti (prisotnih 7). 

Sklep je sprejet. 

 

Predsednica člane sveta seznani, da je 20.6.2024 v Krmelju potekala delavnica za pripravo nove 

občinske celostne prometne strategije (OCPS), ki bo posodobila in nadgradila obstoječi strateški 

dokument. Člane sveta poziva, da izpolnijo anketo, ki je objavljena na spletni strani Občine 

Sevnica.  

V nadaljevanju med člani sveta poteka razprava glede lokacije projektirane kolesarske steze in 

čistilne naprave. Predsednica pove, da je potrebno zabeležiti realno stanje obstoječe meteorne in 

fekalne kanalizacije v Krmelju, ki trenutno nima upravljavca.  

 

SKLEP: 
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Svet KS Krmelj se soglasno strinja, da kanalizacija v Krmelju potrebuje upravljavca. Člani 

sveta so pripravljeni, da izvedejo aktivnosti pridobivanja informacij dejanskega stanja 

kanalizacijskega sistema v Krmelju.  

Izid glasovanja: 7 za 0 proti (prisotnih 7). 

Sklep je sprejet. 

 

Ad 6 

Razno 

 

Marta Karlič pove, da je prejela pobudo krajanov za označitev posameznih odsekov cest z 

navedbo hišnih številk (Zgornje Gabrijele). Predlaga se priprava načrta, ki se ga dostavi pristojnim 

službam Občine Sevnica.  

 

V nadaljevanju Marta Karlič zanima kako terminsko potekajo aktivnosti košnje obcestnega sveta 

in obseg drevja, ki ovira preglednost cestišča. Za informacije se je potrebno obrniti na pristojne 

službe Občine Sevnica in Komunale Sevnica. Edvard Jankovič opozori, da je potrebno tudi posutje 

bankin.  

 

Mara Karlič poda informacijo, da bi krajani Zgornjih Gabrijel želeli, da se oglasni kozolček ohrani 

zraven oglasne table.  

 

Andrej Klenovšek izpostavi, da je potrebno kontaktirati VGP, ker je potrebno urediti brežino ob 

reki Hinji.  

 

Matej Končina poda pobudo za postavitev dodatnega zabojnika za papir na ekološkem otoku pri 

Močanu.  

 

Seja je bila zaključena ob 19.16.  

 

Zapisala:         

Marjetka Flisek                     

Referentka za krajevne skupnosti   

 

Klementina Žvar 

predsednica  

Sveta Krajevne skupnosti Krmelj 

 


